



## Föreningsmöte

Mötet hålls via Teams med ett tiotal anmälda föreningar samt representanter från kommunen (Leif Gardtman, Lars Bengtsson, Carolina Allvin Bromar och Marit Foss Fredriksson).

Leif öppnar mötet med att hälsa alla välkomna och sedan försvinner han pga tekniskt strul. Dagordning enligt nedan och Lars Bengtsson börjar prata om den nya idrottshallen medan vi väntar på Leif.

- Coronaläget
- Ny idrottshall
- Kommunens nya organisation
- Förslag på ändring i bidragsbestämmelserna
- Nyttjanderättsavtal
- Integration i våra föreningar
- Övriga frågor

1. Lars redogör lite för arbetet med den nya idrottshallen som pågår. Just nu samlas synpunkter och förslag in från både idrottslärare och kommunens föreningar. Det är jätteviktigt att synpunkterna kommer in nu och inte sen när det är försent och absolut sista chans är vecka 37 ut. Hallen beräknas stå klar 2023.
2. Nu är Leif tillbaka i mötet och vi pratar Coronaläget. Inte så mycket att säga eftersom det planeras för ett öppnande överlag i Sverige. Alla föreningar kan starta sina verksamheter som vanligt förutom att vi fortfarande ska tänka på handhygien och avstånd. Omklädningsrum i hallar och anläggningar är återigen öppna. Leif öppnar för frågor eller kommentarer men ingen har något att tillägga.
3. Leif pratar om den nya kommunala organisationen och påtalar att sedan mötet i maj har ett nytt beslut tagits och det innebär att alla bidrag och lokalfrågor ligger på Sektor samhälle. Politiken säger "en väg in" vilket innebär en nämnd och en person vilken är undertecknad. Hela fritidsdelen ligger på Sektor samhälle och kulturdelen tillhör fortfarande Sektor bildning. Kommunens nya kulturchef, Marit Foss Fredriksson presenterar sig.
4. Carolina informerar om att de bidragsregler som gäller, "Bestämmelser för stöd till kultur- och fritidsverksamhet" ska ändras av naturliga själ då varken nämnd

eller sektor/förvaltning stämmer. Dessutom finns ett förslag på att "särskilt bidrag" ändras från att kunna sökas hela året till en sista ansökansdag för att säkerställa att budgeterade medel används på bästa sätt och så rättvist som möjligt. Nu har det varit lite "först till kvarn".

5. Karin Holmström, sektorchef samhälle, är tyvärr sjuk och kan inte redogöra för arbetet med nyttjanderättsavtalen men Carolina meddelar att arbetet pågår men det är många avtal som ska gås igenom och i slutändan skrivs på. Nämnden har bestämt att 25% av driftskostnaderna ska betalas av föreningarna själva och beslutet gäller från 1/7 2021. Frågan är bara om vi kan ta betalt utan att avtalen är klara? Vi återkommer i frågan.
  
6. Hur är integrationstankarna i våra föreningar? – Maria Nordberg från kommunens integrationsteam och Helene Persson från SISU är med oss på mötet och ställer frågan om hur föreningarna tänker? Maria pratar om att nyanlända vill och behöver vara med i olika aktiviteter. Just nu pågår ett projekt som heter Sportskolan där nyanlända och redan boende i kommunen får prova på olika sportaktiviteter. Språk- och idrottsträning i ett. Sedan gäller det för föreningarna att inkludera dessa individer som kanske vill fortsätta med t.ex. fotboll eller tennis.  
Helene tipsar om att det finns ekonomiskt stöd att söka från NAD för föreningar om man inkluderar dessa personer i sin ordinarie verksamhet. <https://alfresco-offentlig.vgregion.se/alfresco/service/vgr/storage/node/content/workspace/SpacesStore/e54cc638-e471-4b12-a7a1-52728b27fb2f/NAD%20information%20till%20f%C3%B6reningar.pdf?a=false&guest=true> Filen finns även bifogad i protokollsutskicket.
  
7. Övriga frågor:
  - a. Leif informerar om att detta är hans sista möte och att det härnäst kommer att hållas av Sektor samhälle.
  
  - b. Kommunens ungdomscoacher vill samarbeta med föreningarna och kommer att kontakta några föreningar för att kunna erbjuda aktiviteter till framförallt högstadiungdomar. Föreningarna kommer att få ekonomisk kompensation för detta.
  
  - c. Marit vill slå ett slag för Kulturhuset Eden. Där finns lokaler och restaurangkök att hyra för alla. Kontaktperson är Lisa Hall, 0520-659739, [lisa.hall@lillaedet.se](mailto:lisa.hall@lillaedet.se) Marit ser gärna ett samarbete kring arrangemang och olika aktiviteter.
  
  - d. HP från SISU informerar om att Idrottonline ska försvinna så småningom och frågar om det fungerar att rapportera in allas aktiviteter till e-serve som har varit efterfrågat. Carolina svarar att det gör det bara man skapar en s.k. kommunfil som sedan skickas in i e-serve. Manual över hur en kommunfil skapas bifogas också i protokollsutskicket.

- e. Friluftsförbundet undrar lite hur och när underhåll sker av olika fastigheter som föreningarna hyr. Leif informerar om att Susanne Vehmanen håller på med en underhållsplan. Men är det akuta skador eller fel som behöver åtgärdas kontaktar man självklart Susanne eller någon annan på anläggningsgruppen direkt.

Leif tackar för visat intresse och avslutar mötet.

När vi bestämt tid för nästa möte skickas en kallelse ut som tidigare. Förhoppningsvis kan vi träffas på riktigt.

Vid pennan



Föreningssamordnare Carolina Allvin Bromar

Justerare:



Förvaltningschef Leif Gardtman

